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Styret for 2013 har bestått av:  

Terje Karlsen (leder), Per-Ola Søsveen (nestleder), 

Morten Skarra (sekretær), Petter Noren (kasserer),  

Astrid E. Henriksen, Asgeir Wien og Amund Geicke styremedlemmer. 

 

 

Styret har avholdt 5 styremøter i 2013. 

Medlemstall per 31.12.13 er 1035, hvorav 132 kvinner og 903 menn. 

 

Da har vi lagt Jubileets år bak oss, med to jubileumsmarkeringer. Den første 

I mai med innbudte gjester fra Asker kommune og Fylke samt div. foreninger. 

I juni var det Jubileumsfest for klubbens medlemmer. Dette ble en meget  

vellykket aften. Kråketinget sto for disse arrangementer og ”tusen takk til dere” 

 

I 2013 fikk vi en ny leder for våre Web sider, Anka Andresen, og det har vært 

svært vellykket fra første dag. Anka gjør en stor jobb der. AJFF hadde en stor 

jobb med å få ferdigstilt den nye kombibanen. Dette ble gjort på en kjempestor 

dugnad av mange medlemmer ”tusen takk til dere”. Dette har blitt en meget 

fin bane, så kom og tren. Det som gjenstår er å få opp utkasterhusene. 

 

Jegerprøve kurset går sin gang med Per-Ola og Jan-Erik, men her trenger vi 

flere instruktører. Det er avholdt to opplæringskurs for jakt (Hare – Rådyr) som 

ble meget vellykket (avholdt som utedag/praktisk jakt). Damegruppa hadde i 

høst en meget fin og morsom (damekveld) med bra oppmøte av de eldre herrer 

i klubben, og dette bør gjentas i 2014.  

 

Fiskegruppa nedlegger en stor jobb i settefiskanlegget, og det NYE store der er 

at det er satt i gang et plan/ide`arbeide for et nytt ”klekkeri”. Dette har blitt  

meget godt mottatt i kommune/fylke. Vi gleder oss til å se sluttresultatet om 

ca 3-5 år. Krepsesesongen ble meget god , med flotte fangster. 

 

Ellers så viser vi til gruppenes årsberetninger for 2013. Styret ønsker alle 

medlemmer et fint og flott fiske/jaktår for 2014. 

 

Medlemmer og andre interesserte vil bli oppdatert med vår hjemmeside 

www.asker-jff.no 

 

Terje Karlsen 

leder 

 

 
 

 
 
 

http://www.asker-jff.no/
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REGNSKAP FOR HELE FORENINGEN 2013 

 
Regnskap 2012   Budsjett 2013   Regnskap 2013 

 
INN UT   INN UT   INN UT 

Hovedstyret 198 540 205 446   244 000 388 600   210 230 235 584 

Jakt/hundeutvalget 174 235 180 958   197 000 193 300   188 485 173 256 

Jaktskytterutvalget 204 631 144 368   312 000 185 391   188 005 181 584 

Fiskeutvalget 127 424 99 740   129 500 154 900   131 296 130 823 

Jegerprøven 38 800 17 893   50 000 24 700   81 125 31 230 

Damegruppa 11 000 12 210   15 000 15 000   7 545 8 835 

Oppsynsgruppa 15 000 768   15 000 5 000   15 000 4 328 

SUM 769 630 661 383   962 500 966 891   821 686 765 640 

resultat 108 247     -4 391     56 046   

 
 
 
Kapitaloversikt 31.12.13 31.12.2012 31.12.2013 

      

DNB Nor Lånekonto -470 240 -398 816 

DNB Nor Sparekonto 2 638 2 638 

Postgiro 421 117 241 924 

Kontanter hovedstyre 15 954 7 169 

Kasse leirdue 1 354 1 354 

Konto Kiosk Leirdue banen 0 0 

Beholdning duer/patroner, 
premier 8 235 0 

Beholdning hund for 11 977 36 120 

Ubetalte Regninger -61 628 0 

Utestående Fordringer 32 860 8 925 

      

      

Egenkapital 718 406   

Resultat 56 045   

Sum  774 451   
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Utvalget har bestått av: Arve Stokke, Gard Schaug, Jan Erik Fossnes, Knut Kristiansen, 

Svein Erik Lillelien, Svein Otto Aanonsen, Terje Karlsen, Asgeir Ljosland og Asgeir Wien. 

Det har vært avholdt tre utvalgsmøter 

Følgende arrangementer/oppgaver har vært utført i løpet av året.  

- Årlig Isfiskestevne på Gjellumvannet 13. mars. Åpent stevne med innlagt 

klubbmesterskap. 

- Dugnad Settefiskanlegget 

- Utfisking av abbor og ørekyte i Sandungen. 

- Familiedag og prøvefiske i Sandungen søndag 2. juni 

- Fiskesommer på Oppsjø. Barne - og familiedag med hovedvekt på rekrutering av 

barn. 8. juni. 

- Dugnad med rydding av søppel i Neselven. Ledes i regi av Civitan Asker.  

- Befaring Neselven i forbindelse med forvaltning og overvåkning av vannkvalitet i 

vassdrag.  

- Trekning og salg av krepsekort for Sandungen 18 juni. 

- Semiaden 15.september. Åpent settefiskanlegg i forbindelse 

- Deltagelse i fylkesmesterskap i sjøfiske på krokstrand i Vestby 20 oktober 

- Aktiviteter gjennomført i forbindelse med settefiskanlegget. Se forøvrig årsberetning 

for settefiskanlegget.   

- Organisert laks og sjøørretfiske for Neselven og Askerelven  

- Utarbeidelse og forprosjekt av nytt settefiskanlegg. Skisser av forslag er utarbeidet.  

 

Årets isfiskestevene ble avholdt 16 mars. I år var det totalt 

påmeldte 46 deltakere. Dette er noe færre enn normalt. Vi 

håper på bedre deltakelse neste år. Mye snø og tidels 

overvann gjorde isboringen vanskelig og var kanskje en av 

grunnene til at antall fanget fisk ble noe lav. Klubbmester 

ble Knut Kristansen (388 gr), med Cajsa R. Wien på 

andreplass (200 gr) bare 1 gram foran Arve Stokke (199 gr) 

på tredje plass. Komplett resultatliste finnes på nettsiden. 

http://www.njff.no/portal/pls/portal/docs/1/82773042.PDF  

 

Klubbmestre 2013: Arve Stokke (3dje plass), Cajsa R Wien 

(2dre plass) og Knut Kristiansen (klubbmester) 

De tre beste i hver klasse er gjengitt i tabellen under.  

 

http://www.njff.no/portal/pls/portal/docs/1/82773042.PDF


Side 5 

 
 

Fiskesommer ble arrangert 8 juni 

og ledet av Gard Schau på 

Oppsjø. Familiedagen var et 

svært vellykket arrangement som 

tok utgangspunkt i å rekruttere og 

skape fiskegleda blant barn og 

unge. Mer enn 50 barn var innom 

i løpet av de 3 timene vi holdt på. 

Flott vær, bra med fisk, utdeling 

av premier, pølsegrilling, 

kakespising gjorde sitt til at 

mange hadde en flott opplevelse. Dette vil bli gjentatt i 2014.  Les mer om fiskesommer på 

vår nettside 

http://www.njff.no/portal/page/portal/akershus/lokallag/asker/nyhet?element_id=243518114 

 

. 

RESULTATLISTE ISFISKESTEVNE 16. MARS 2013 PÅ GJELLUMVANNET

PLASS VETERANER  HERRER Klubb Vekt gr.

1 Arnstein Fjellvang Nannestad JFF 1 988

2 Kjell Hammershaug Bærum Sportsfiskere 1 981

3 Arnfinn Solli Lillestrøm SF 1 084

PLASS VETERANER  DAMER Klubb Vekt gr.

1 Kari Tyskerud Fet JFF 282

2 Pirio Arentsen Nannestad JFF 246

3 Valborg Fjellvang Udnes JFF 230

PLASS MENN SENIOR Klubb Vekt gr.

1 Trond Eriksen Fet JFF 1 894

2 Raynond Vaalen Hansen Bærum Sportsfiskere 1 349

3 Frode Nerberg Arbeidernes JFF 929

PLASS DAMER SENIOR Klubb Vekt gr.

1 Pia Ryrfors Asker JFF 58

2 Elin Uldal Privat 0

PLASS Junior Gutter fylt 17 år Klubb Vekt gr.

1 Cajsa Wien Asker JFF 200

2 Espen Bertsen Privat 148

3 Henrik Aanonsen Privat 68

PLASS KLUBBMESTERSKAPET Klubb Vekt gr.

1 Knut Kristiansen Asker JFF 388

2 Cajsa Wien Asker JFF 200

3 Arve Stokke Asker JFF 199

Sum vekt hele mesterskapet 17 680

http://www.njff.no/portal/page/portal/akershus/lokallag/asker/nyhet?element_id=243518114
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Dugnad i Neselven gjennomføres hvert å i regi av Civitan Asker. AJFF deltar hvert år som 

fiskeforvalter av elven. Dugnaden foregår først og fremst fra broen ved Nesåsen og ned mot 

sjøen. Det er først og fremst opprydding av søppel, kvist og trerydding. Som takk for hjelpen 

støtter Asker kommune dugnaden med et lite pengebeløp.  

     
Opprydding i Neselven bidrar til økt trivsel langs Neselven.  

 

 

Befaring Neselven ble gjennomført 11 juni. Befaringen ble utført av Svein Erik Lillelien og 

Asgeir Wien fra Asker Jeger og Fisk (AJFF), Carla K. de Jong fra Asker kommune og 

Ingvild Tandberg, vannområde Indre Oslofjord Vest (IOV). Eu's vanndirektiv er hjemlet i 

norsk lov gjennom Forskrift for vannforvaltning, og den inneholder en forholdsvis detaljert 

beskrivelse om hvordan vannforvaltningen i Norge skal være heretter:  Alle elver, bekker og 

vann skal inndeles i egne "vannforekomster" og hver av disse skal ha et program for 

overvåking – primært økologisk overvåking - (dvs prøvetaking og vurdering av biologisk 

mangfold). I tillegg skal det foreslås tiltak for å forbedre eller opprettholde en god 

miljøtilstand. Prøvene for Neselva (og Stokkerelva) viser hittil at miljøtilstanden er dårlig: 

Karakteren er pr dd 4 og den må forbedres til 1 eller 2 iht EU's vanndirektiv. 

Neselva er en fiskerik elv med god vannføring. Åstaddammen er svært rik på små ørret. 

Algeoppblomstring i dammen skjer hvert år i løpet av sommeren, og indikerer at det er mye 

næring i elva oppstrøms (Stokkerelva). Reduksjon av antallet ørret i dammen er et aktuelt 

tiltak. I tillegg må landbrukseiendommene langs Stokkerelva følges opp mhp avrenning fra 

gjødsellagre og beiteområder for husdyr følges opp. Prøvetaking mhp miljøgifter (avrenning 

fra gårdsfyllinger) er også aktuelt. 

Lenger ned langs elva er det bygget et minikraftverk i tilknytning til en privat bolig. Dette er 

et ulovlig bygget fiskevandringshinder. Det er store områder med hestehold langs elva, i 

tillegg til gressproduksjon og grønnsaksproduksjon. Kantvegetasjonen er god og dyrerik. Fra 

Bergerveien går elva over til å være et typisk byvassdrag; Med utretting av meandere og 

kultiverte kantsoner og elvebredd. Ifm kommunedelplanen for Holmen-Slependen har 

Biofokus utarbeidet en rapport som foreslår skjøtsel av de grønne og blå arealene for å 

opprettholde det biologiske mangfoldet (jfr Naturmangfoldloven). Skjøtsel langs Neselva er 

foreslått, og da først og fremst etablering av tettere kantvegetasjon i den nedre delen. 

Det er for øvrig gjort mange undersøkelser mhp biologisk mangfold i elva de siste 10 årene, 

bla av J.Enerud/Fisk- og Miljøundersøkelser, Biofokus, Limno-Consult og NIVA. 

Se også vannområdets hjemmeside: 

http://www.vannportalen.no/hovedEnkel.aspx?m=39418  

                                        

http://www.vannportalen.no/hovedEnkel.aspx?m=39418
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Befaring i Neselven. Åstad dammen, diskusjon om elvens befatning, gammelt kraftverk, idyll 

langs elven.  

 

Krepsekortsalget 17 juni slo alle rekorder. Mer enn 50 mennesker kom på trekningen og 

flere soner ble raskt utsolgt. Det er stor rift om de beste sonene de første dagene. Dette er en 

fin anledning for familier for å komme seg ut i marka og oppleve et av nattens kanskje mest 

uvanlige fangstmetoder. Det vurderes økt oppsyn og kontroll av fangstene.  

Edelkrepsen er en sårbar art og finnes både på den norske og internasjonale rødlista over 

trua arter. Edelkrepsen er mest truet ute i Europa, men også i Norge har krepsebestanden gått 

kraftig tilbake de siste tiårene. På 1960-tallet var fangsten på mer enn 40 tonn årlig, mens 

det i dag fanges ca. 10-12 tonn. Forekomsten av kreps har blitt redusert med mer enn 75 

prosent. AJFF har derfor et stort ansvar for å ta godt vare på denne sårbare arten.  

    
Stemningsbilder fra Sandungen og trekning av krepsekort på klubbhuset. 

 

Semiaden ble gjennomført 15. september for 7nde gang og arrangeres av Rotaryklubbene i 

Asker, Røyken, Hurum og NaKuHel-senteret i Asker med deltagelse av 23 lag og 

organisasjoner fordelt rundt Semsvannet. AJFF og settefiskanlegget er post nr 4 på runden. 

Været var ikke det beste, men det var likevel travle timer for Jan Erik Fossnes, Svein Otto 

Aanonsen og Terje Karlsen med orientering om arbeidet AJFF utfører i forbindelse med 

fiske kultiveringsarbeidet i Asker.  

 

            
Utsetting av fisk og informasjon om arbeidet AJFF utfører på settefiskanlegget. 
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Fylkesmesterskapet i sjøfiske ble avholdt på Krokstrand i Vestby 20 oktober. Det var noe 

surt vær og vanskelig fiske. Ikke alt for mye fisk ble tatt, men nok til å kåre fylkesmesterene. 

Asker JFF hadde med deltok med en senjor og to juniorer.  Vinner og Fylkesmester ble Knut 

Hoftvedt fra Lillestrøm sportsfiskere med 8,6 kg torsk.  Sølv gikk til Odd Jansen fra Bærum 

SF med 3,6 kg torsk. Bronse gikk til egen Asgeir Wien fra Asker JFF med 3,3 kg torsk og 

Berggylte. I Juniorklassen kom AJFFs Thea R Wien på en flott 2 plass med en torsk på 1,4 

kg.  

 

    
Fylkesmesterne: Odd Jansen Bærum SF (sølv), Knut Hofftvedt Lillestrøm SF (gull) og 

Asgeir Wien Asker JFF (bronse). Thea R Wien kom på 2 plass i juniorklassen.  

 

Askerelven og Neselven. Fylkesmannen i Oslo og Akershus (FOA) har nå åpnet for 

organisert fiske i disse elvene etter anadrome fiskearter (Laks og Sjøørret). Det er nå innført 

fiskekort og rapporteringsplikt for fangst. Fangstrapport må også sendt til FOA. Fiskekort og 

kart over elvene blir solgt hos Jakt og Friluft på Hvalstad. Årskortet koster 300 kroner. 100 

kroner blir returnert ved innlevering av fangstrapport. Fiske pågår i hht følgende tider: 

Askerelva: 15/7-30/9   Neselva 15/8-30/9 

 

Fangstresultatet fra elvene for 2013 er som følger: 

Elv Kg Laks Kg Sjøørret 

Neselven 6,1 2,7 

Asker elven 5,8 2,9 

Totalt antall solgte fiskekort var 6. Totalt antall rapporterte fiskedøgn var 9.  

 

Forprosjekt nytt fiskeanlegg. Fiskeanlegget i Svartdalen 

er i relativt dårlig forfatning og det er satt i gang 

forprosjekt for å vurdere nytt anlegg. Eksekusjon til 

fiskeanlegg på både Hønefoss og Sarpsborg har gitt nyttig 

og inspirerende ideer. Se forøvrig mer informasjon om 

dette i årsrapporten for fiskeanlegget.  

 

      

Innledende snitt og plan tegning av 

hvordan et foreslått fremtidig nytt 

fiskeanlegg kan se ut i Svartdalen.   

 

 

Asgeir Wien-Leder fiskeutvalget 
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Gjengen har i år bestått av: 

 

Knut Kristiansen (leder), Jan Erik Fossnes  (leder),  Terje Skansen, Asgeir Ljosland, Svein 

Otto Aanonsen, Jan Erik Vogan, John Bjerknes, Knut Alfsen,  og Svein Erik Lillelien.  

 
Som fjoråret startet også 2013 med en vellykket klekking. Dette ga ca. 20000 yngel fra 

Semsvannet og ca. 10000 fra Sandungen. Det er satt ut tusenvis av disse i Gupuelva, 

Herkilbekken, Askerelva, Øyvann og bekkene ved Sandungen. Vi har også i 20013 satt ut 

både ett, to og tre årringer i Oppsjø, Sandungen, Askerelva og Semsvannet.  

På vår dugnaden ble det ryddet ute og inne, samt at alle karr ble rengjort. Foringshuset og 

klekkeriet ble desinfisert. Fisken ble satt i utekarrene for sommeren. 

Som vanlig var Asker JFF med på Semiaden i regi av klekkeriet. Her sørget Jan Erik 

Fossnes, Terje Skansen og Asgeir Wien for at alle besøkende fikk vite hva vi bedriver og 

hvilke resultater det har gitt. 

Jan Erik Fossnes og Terje Skansen har vært på stamfiske også i høst og sørget for at vi har 

fått den stamfisken som vi trenger.  

I høst har stamfiske og strykingen godt fint. På Sandungen strøk vi fisken ved bekken. På 

denne måten satte vi dun utgytte fisken tilbake i bekken med en gang og tok den befruktete 

rognen tilbake til klekkeriet. Dette var vellykket.  

Vi har også i år masse plommesekk yngel etter fjorårets rogn. Det ser meget bra ut for 2014. 

Alle som har vakt på klekkeriet er flinke til å plukke dø rogn for å unngå soppdannelse.  

Vi har hatt 2 dugnader hvor det har vært forholdsvis bra oppmøte. 

Det er viktig at alle som har vakt holder område ryddig samt at plenen klippes og snøen 

måkes når det trengs.  

Vi har begynt å planlegge ett nytt klekkeri. Det gamle foringshuset er det både råte og sopp i 

treverket. Her må det omfattende arbeid til for å få huset restaurert at et nytt moderne hus 

med klekkeri og foringshus er planlagt. Vi venter i disse dager på en uttalelse fra Asker 

Kommune og Akershus fylke om det er muligheter og få bygge et nytt bygg der. Kommer 

det positive meldinger vil planleggingen fortsette og arbeidet med å skaffe penger til dette 

starte. Dette hadde vært veldig flott å få til. Ikke minst et moderne klekkeri, men dette vil 

også gi oss som holder på med dette en ny giv. Tror at dette hadde medført at det hadde blitt 

et større miljø og dermed lettere og engasjere ungdommen. Bygget er planlagt også med et 

undervisningslokale. Her er det tenkt at det kan det være kursaktiviteter og at skolene  kan 

bruke lokale og oss som en del av undervisningen. Vi krysser fingrene for at dette går i 

orden. Følg utviklingen av dette på hjemmesidene til Asker JFF. 

 

Er det flere som er interessert å hjelpe til på klekkeriet er det bare å ta kontakt med 

undertegnede    

Jeg vil også takke alle i utvalget for i stor arbeidsinnsats gjennom året og få ønske dere og 

alle andre fiskevenner et godt nytt fiskeår. 

 

Hilsen 

Ansv. klekkeriet 

 

Knut Kristiansen 
932 28 625 

knut@wiig.no 
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Utvalget har i 2013 bestått av: 

Else Bergset, Line Krogstad, Kirsten Evenstad, Jorunn Gjøslien og Astrid E. 

Henriksen(leder og kvinnekontakt). Inga Kaasen trakk seg som utvalgsmedlem etter eget 

ønske. 

 

Utvalget kommuniserer godt via e- post/telefon og i tillegg har det vært flere 

planleggingsmøter i løpet av året. 

 

Det har vært et godt år for damegruppa og alt i alt er vi svært fornøyde med den aktiviteten 

som har vært. Det er spesielt hyggelig når ferske kvinnelige jegere deltar på aktivitetene vi 

tilrettelegger for. Det er mange aktive damer i foreningen og et hyggelig miljø. 

 

I januar ble det på tradisjonelt vis rakfisklag, og denne gangen var det i underkant av 20 

damer som ble samlet hjemme hos Astrid. 

 

Damegruppas årlige orreleik fikk en annen vri 

dette året ettersom vi ikke kom oss over myra til 

gapahukene. Asle og Tore foreslo Tiurleik, og det 

ble en artig og annerledes opplevelse. Noen av 

damene fikk også sett og hørt tiur. Damegruppa 

setter pris på  at Asle og Tore år etter år muliggjør 

at damegruppa i Asker får denne helt fantastiske 

opplevelsen hver vår.  

 

 

 

 

I år ble det virkelig godt tilrettelagt 

for damer som ville skyte med hagle 

i Olledalen. Damegruppa hadde 

flere skytedager enn tidligere år 

ettersom kapasiteten har økt. Vi får 

god respons av de som deltar og 

instruktørene får skryt. Tusen takk 

til dere som bidrar! 

 

 

Det ble også rifleskyting dette året 

og med noen flere deltakere enn året 

før. 
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Damegruppa er så heldige at Stokker 

gård lar oss jakte på duer der. I år var 

det stor pågang av damer som ville 

være med på denne aktiviteten. Vi 

hadde 2 ettermiddager med duejakt og 

noen fikk fulltreffere. 

 

I år arrangerte damegruppa sopptur 

med Inga Kaasen, og flere ble med på 

en lærerik og koselig ettermiddag i 

skogen. 

 

 

I august arrangerte damegruppa trening for fuglehunder i Kvelde (Vestfold fuglehundklubb) 

og det var helt overveldende at hele 16 ekvipasjer deltok (vi hadde venteliste!). Tilbudene 

var til alle medlemmer av foreninger og her er det tydeligvis et behov. 

 

Skogsfugljakt på 

Finnskogen ble årets 

jakttur og Line fikk til et 

suverent opplegg for 6 

damer og noen hunder. 

Takk for utlån av privat 

hytte! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Årets skrytekveld i klubbhuset var en ny post på damegruppas 

aktivitetsplan og det ble en sosial og morsom kveld hvor 

overraskende mange deltok. Vi fikk høre historier/skrøner fra 

diverse jaktturer og takk til Ingrid og Bente som delte sine 

jaktopplevelser fra jakttur i Afrika. 

 

Damegruppa utfordrer en av de andre utvalgene til å få til 

noe liknende i 2014. 
 

 

Asker, 19. februar 2014 

 

 

Astrid E. Henriksen  
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Kråketinget har bestått av: 

Else Bergset – Jan E. Fossnes – Arild Amundsen – Terje Skansen – Jan Kristiansen. 

Det er blitt avholdt 5 komitemøter. 

Komiteen har laget nye statuetter for utmerkelser i foreningen som er oversendt styre for 

godkjennelse. 

Komiteen har stått for jubileumsarrangementet. På dagen var våre samarbeidspartnere 

(Asker Kommune – Norges Jeger- og Fiskerforbund – Løvenskiold – Vækerø ) samt andre  

inviterte til en liten sammenkomst. En måned senere begynte jubileumsfesten med nydelig 

mat av vilt og fisk levert av Steinseth Ridesenter. Særlig 

takk til damegruppen og andre for god hjelp. 

Vi har nå fått oppgradert en liste over medlemmer som 

har fått div. utmerkelser i foreningen gjennom årene. 

Disse er oversendt styret. Det har vært en god del arbeid 

da protokoller og papirer ikke har finnes på huset. 

Styret ga oss i oppdrag å se på vedtektene om det var noe 

vi kunne se på av forandringer. Det har vi gjort og 

oversendt forandringer/tillegg til styret. 

 

Mvh 

Kråketinget v/Jan Kristiansen 

Oppsynet har i 2013 foregått på samme måte som tidligere år med vekt på båndtvang og 

oppsyn i marka og på sjøen . Flere har blitt tilsnakket for løshund, vi har rykket ut flere 

ganger etter hunder som har jaget rådyr .  

Vi har hatt oppsyn i Askerelva og Neselva uten å komme over noen ulovligheter.  

I marka og på Sandungen har vi heller ikke kommet over noen ulovligheter. 

På sjøen har vi hatt oppsyn rettet mot bl.a. hummerfiske uten at vi har kommet over noen 

ulovligheter. 

 

  

Når dette er sagt så er det ikke sagt at det ikke 

foregår ulovligheter, men vi er for få til å 

"være over alt til enhver tid" . Vi er i stor grad 

avhengig av tips for å kunne rykke ut og ev ta 

noen i ulovligheter derfor oppfordres alle som 

ser noe som kan være ulovlig å gi oss beskjed 

slik at vi kan få sjekket dette. 

  

For oppsynet v/Svein Erik Lillelien 
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I 2013 har det på leirduebanen vært tilnærmet like mye dugnadsvirksomhet som skyting. 

Takket være stor innsats fra dugnadsgjengen kom bane 2 i drift på slutten av sesongen.  

Skyting 

Vi har arrangert skytekvelder tirsdag og torsdag på vårsesongen. Høstsesongen har vi hatt 

åpent for skyting tirsdag, onsdag og torsdag, unntaket er tre onsdager som har vært 

forbeholdt damegruppa. På grunn av stor dugnadsvirksomhet har vi ikke hatt mange ekstra 

skytekvelder og heller ikke særlig utleievirksomhet. 

Bane 2 

Bane 2 kom i drift med trap-skyting på slutten av sesongen. Det gjenstår en del arbeider for 

å montere kortautomat og ny kaster.  Kortautomat og kort er innkjøpt i 2013, ny kaster 

foreslås anskaffet i 2014. Gulvet i standplasshuset har dessverre et område med uheldig fall, 

dette utbedres i 2014.  

Arbeidet med etablering av mini-sporting på den nye banen innledes i 2014 med bygging av 

hus for kastere i terrenget. Vi har en del materialer til dette, men mangler blant annet 

taktekkingsmaterialer, hengsler og festemateriell.  

Se for øvrig vedlagt oversikt over planlagte arbeider og investeringer på lerduebanen i 2014.  

Klubbmesterskap 

Klubbmester 2013 ble Rolf Andresen etter omskyting med Kjell Stenset. 

Arrangementer 2014 

Følgende arrangementer avholdes på leirduebanen i 2014: 

 Trekantstevnet  

 Klubbmesterskap 

Damegruppa 

Damegruppa har i 2013 hatt egne skytekvelder tre onsdager på vårsesongen og tre onsdager 

på høstsesongen. Jaktskytterutvalget bistår med instruktører/vakter til disse kveldene. 

Ordningen med egne kvelder for damegruppa er svært godt mottatt og videreføres i 2014. 

Deltakelse på stevner 

Foreningen har en liten gjeng som reiser rundt og deltar på stevner. Blant disse er Finn, 

Terje, Magnus, Kjell og Rolf. Det er plass til fler!! 

Nedenfor følger et utdrag av årets resultater: 

Vestby 

- Rolf tok 2. premie i sin klasse. 

Svinndal  

- Kjell vant sin klasse. 

- Rolf tok 3. premie i sin klasse. 

Myrspiten 

- Kjell vant sin klasse. 

Bjørkelangen 
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- Kjell vant sin klasse. 

- Rolf vant sin klasse. 

Fylkesmesterskap Blaker 

- Kjell til finale. 

- Rolf vant sin klasse. 

- Asker fikk 3. premie for lag. 

Trekantstevnet 

Trekantstevnet ble i 2013 arrangert av Bærum jff. Bærum vant foran Sollihøgda og Asker. 

Råde 

- Kjell vant sin klasse. 

Lunner 

- Kjell 2. premie 

- Rolf 3. premie 

Norgesmesterskap Veteran 

Asker JFF deltok med Kjell, Terje og Rolf. Rolf 

tapte omskyting om bronsen. Asker ble nr. 2 i 

lagkonkurransen, kun slått av Alta JFF! 

For øvrig må det nevnes at Kjell ledet NM før 

finalen og var alene på 48 treff. Dessverre hadde 

Kjell forpliktelser på andre arenaer og måtte 

derfor reise fra stedet før finalen. 

 

 

Amund Geicke 

Jaktskytterutvalget 

  

 

 

 

Jaktåret 2013 hadde også noe vanskelig føreforhold. Dette stoppet ikke våre medlemmer fra 

å benytte seg av det kjempetilbudet foreningen kan tilby sine medlemmer. Jakta i vårt 

nærområde er og blir en helt unik mulighet for medlemmene våre. 

 

Det har vært en liten nedgang i antall felte vilt i år. Kun 6 harer og 3 rådyr. Ingen har meldt 

om felte skogsfugl. Kan være at noen har utelatt og melde om felt vilt også. Vi får inn stadig 

færre rapporter. Dette er noe vi skal ta opp i gruppa. Fra høsten av må alle rapportere til oss 

uansett om det har blitt felt vilt eller ikke. 

 

Fuglejakta i våre terreng byr fremdeles på utfordringer. Den største i vårt nærområde er 

antall stier, skiløyper og orienteringsposter. Bruken av marka vil bare øke i fremtiden. Vi i 

foreningen må jobbe tettere og hardere på kommune og fylkesmann for å kunne bevare 

uberørte områder i Vestmarka. Kanskje skogsfuglen får ha noen myrer i fred i spilltiden i 

vår, takket være dårlig skiføre 
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Rådyrjaktens dag ble en veldig 

bra dag. Vi hadde med oss 9 

postjegere og 3 hundeførere. 

Dreveren til Jørn jobbet med 

hare, Basseten til Inna drev også 

med hare og Dreveren til Per-Ola 

tok ut rådyr nesten med det 

samme. Denne losen gikk forbi 

noen av postene, hadde en liten 

tur over elva og opp mot 

trekkhundklubbhytta før den 

snudde. Passerte så alle postene 

igjen, før hundefører og 14 

åringen han hadde med seg, fikk 

følget i fanget. Dette var ei diger geit og vi nøt derfor kun synet av den der den passerte oss 

på 3meter. Skal vi ha en sunn rådyrstamme i våre terreng er vi nødt til å ta vare på slike 

produksjonsdyr. 

 

Det ble felt færre dyr i våre terreng høsten 2013. 

Fellingstallet kommunalt ligger på ca 50 felte rådyr hvert år. 

Antall fellingstillatelser i kommunen er på totalt på ca 100. 

Årets vinterforing gir oss noe å glede seg til i høst også 

 

 

 

Harejaktens dag ble i år en suksess. Det ble felt 3 harer denne dagen. Bra oppmøte, ivrige 

jegere og dyktige hundeførere bidro til at dette er noe vi satser på til høsten også. 

Hund/sau dressuren ble holdt på Bergvang. Det meldes om et meget koselig opplegg, med 

gapahuk, kaffe og kos. 

 

Salget av hundefor har i foreningen ligget stabilt på ca 300 sekker. Det er tilgjengelig for 

salg hos Østen Gartneri hver mandag i partallsuker. Dette er noe som vi ønsker at flere 

benytter seg av. Det er et meget godt for og gir en liten fortjeneste til foreningen.  

 

Gleder oss til nok en jakthøst i Asker kommune. 

Mvh 

Jakt og Hundeutvalget. 

Per-Ola Søsveen  
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AKTIVITETSPLANER 

 

TIDSPUNKT AKTIVITET STED / ANSVARLIG 

Alle årets mandager i 
partalluker 

Salg Sportsmans`s Pride  Østen gartneri 

Des-april Vinterforing Rådyr Asker 

Første snøfall -15.april Revejakt Vollen Vollen 

April Utsetting saltstein Jaktterrengene våre 

1.april Søknadsfrist Jaktkort småvilt/rådyr pesoesve@online.no  

1.april Søknadsfrist elgjakt tk-karl@online.no  

April-mai Åpning hundejordet Sem 

Juni Hund/sau dressur Bergvang 

August Hund/sau dressur Bergvang 

6.august Utdeling jaktkort Olledalen 

6.august Kurs lokking rådyr Olledalen 

23.aug Duejakt for ungdom pesoesve@online.no  

Sept-des Salg dagskort helg Kai Nilsen 

Sept-des Salg dagskort ukedager Jakt og Friluft AS 

15.okt Møte/teori fellesjakt rådyr Kl.19.00 Olledalen 

18.okt Fellesjakt rådyr Vestmarka 

22.okt Møte/teori fellesjakt hare Kl.19.00 Olledalen 

25.okt Fellesjakt hare Vestmarka/Solli 

14.jan  Kurs lokking rev Kl.19.00 Olledalen 

 

 

mailto:pesoesve@online.no
mailto:tk-karl@online.no
mailto:pesoesve@online.no
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Planlagte møter: 

1. 13.januar 

2. 17. februar 

3. 6. mai 

4. 1. september 

5. 2. desember 

AKTIVITET MÅNED DATO ANSVARLIG 
Isfiskestevne Finnsrudvann. Fylkesmesterskap for lag, åpent 

mesterskap, klubbmesterskap. 

 

Februar Lørdag 22.feb Asgeir/Janus 

Dugnad på fiskeanlegget i Svartdalen ved Semsvann 

 

Mai Tirsdag 6.mai Knut K 

Prøvefiske/Familiedag Sandungen 

 

Mai/Juni Lør24.-søn 25. mai Janus 

Fluekastekurs m/Knut Alfsen 

 

Mai Lørdag 10.mai Asgeir/Knut K 

Dugnad Neselva CMaiivita inviterer v/ Odd Barra 

 

Mai Dato kommer Svein Erik 

Dugnad Askerelva 

(Snakker med kommunen for støtte samt Sjøskolen for hjelp) 

Ny dato diskuteres på dugnaden 6. mai 

Mai Onsdag 7.mai er 

trolig tidlig.  

Gard diskuterer 

med Svein Erik 

om kontakter 

Rusefiske Sandungen 

 

Mai Så snart isen går Svein Erik 

Fiskesommer Barn/juniorer Oppsjø Juni Gard kommer med 

forslag til dato 

Gard 

Utsetting av ørret i Askerelva, Semsvann og Sandungen 

 

Juni Onsdag 11.juni Knut k 

Trekning av krepsekort for Sandungen 

 

Juni Tirsdag 17.juni Janus 

Semiaden 

 

September Søn14.september Asgeir/Janus 

Stamfiske, Semsvann og Sandungen Oktober Ca 18.okt,  

avh av vannstand 

Janus 

Dugnad på fiskeanlegget i Svartdalen 

 

Oktober Onsdag 1. oktober Knut K 

Stryking av fisk 

 

November Passende dato Svein Erik 

 

Da noen av ovennevnte aktiviteter er væravhengig, kan datoene endres eller ikke fastsettes. 

Følg med på websiden. 

Er det noen som er interessert i å være med på noen av aktivitetene kan utvalgsleder 

kontaktes for nærmere informasjon. 

 

Asgeir Wien mob 924 93 515 
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Tid  Aktivitet  Ansvar  

 Oppstart Jegerprøvekurs AJFF  

Sted: Olledalen skytesenter  

Se info på: http://www.asker-jff.no  
AJFF  

25.-26.april 

  

  

Orrfuglleik   Få plasser, førstemann til mølla…  

Siste frist for påmelding er 10.4 på mail til Else Bergset 

ejohabe@online.no 

 

Else 

7.mai 

(17.00-21.00)  

  

  

Skytetrening for jenter, hagle  

Olledalen skytesenter  

Informasjon om sikkerhet på skytebanen gis ved behov  

Ingen påmelding  

Else  

14. mai   

(17.00-21.00)  

Skytetrening for jenter, hagle  

Olledalen skytesenter  

Ingen påmelding  
Else  

21. mai  

(17.00-21.00)  

Skytetrening for jenter, hagle  

Olledalen skytesenter  

Ingen påmelding  
Else  

28.mai 

(17.00-21.00) 

Skytetrening for jenter, hagle  

Olledalen skytesenter  

Ingen påmelding 
Else 

Juni 2013  

  

Er du interessert i opplæring innen rifleskyting?Ta kontakt med 

Line.krogstad@gmail.com. Er det minst 4 interessenter jobber vi for å få dette til.  Line  

20.-22.juni Trening for stående fuglehunder hos Agneta Andersson, Vedevåg, v/Ørebro, 

Sverige. http://www.redgarlic.se/ 

Påmelding til jorunn@gjoslien.no innen ????. Max 8 deltagere. 

Mer info kommer i eget oppslag. 

Jorunn 

  NM Leirdue  

Her blir det ekstra skytetrening for de som ønsker å være med. Påmelding til: 

rskaare@broadpark.no.  
Ragnhild  

6. august 

(17.00-21.00)  

Skytetrening for jenter, hagle  

Olledalen skytesenter   Ingen påmelding  
Else  

13. august 

(17.00-21.00)  

Skytetrening for jenter, hagle. Olledalen skytesenter Ingen påmelding  
Else  

16. august  

Treningsdag for stående fuglehunder i samarbeid med  

SANDO fuglehundsenter (Sande) 

Påmelding til jorunn@gjoslien.no innen 31.7.2013,  
Jorunn  

august   Duejakt på Stokker gård, påmelding til: hege.boeckmann@gmail.com  Hege  

august  Duejakt på Stokker gård, påmelding til:  

hege.boeckmann@gmail.com  Hege  

  
Småvilt / skogsfugljakt på Finnskogen. OBS: Frist for påmelding er 20.april! (Pga 

jaktkort) Påmelding til: Line.Krogstad@asker.kommune.no                  Line  

  Laksesafari (mer informasjon kommer etter hvert) .  

 
  

november  Rakfisklag i lavvo på Nordre Bondi  

http://www.redgarlic.se/
mailto:jorunn@gjoslien.no
http://www.njff.no/portal/pls/portal/docs/1/79397042.PDF
http://www.njff.no/portal/pls/portal/docs/1/79397042.PDF
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BUDSJETTER FOR 2014 

 

 

 

Settefiskanlegget Budsj.14 Budsj.14 

 
Fiskeutvalget Budsj.14 Budsj.14 

  inn ut 
 

  inn ut 

Asker Kommune 85 000 0 
 

Kurs Fluekasting 3000 500 

Salg av fisk 10 000 0 
 

Svartdalen 95 000 89 200 

Strøm 0 30 000 
 

Sandungen 40 000 30 000 

Forutgifter 0 10 000 
 

Tilskudd 11 000 0 

Alarmoverføring 0 2 000 
 

Fiskesommer 0 0 

Drift 0 2 000 
 

Isfiske konk. 8000 1000 

Veterinærutgifter 0 3 000 
 

Kioskvirksomhet 0 0 

Medlemskont. OFA,KAF 0 800 
 

Annonser 0 7500 

Diverse 0 2 000 
 

Porto 0 0 

Prøvefiske 0 1 800 
 

Tillstellinger 0 3000 

Forbruksmatriell 0 3 600 
 

Premier 0 4000 

Ny Snøfreser 0 0 
 

Varige investeringer 0 0 
Prosjektering Nytt 
Foringshud/klekkeri 0 30 000 

 
Kurs Fiskeskole 0 1000 

Vedlikehold  0 4 000 
 

Diverse 0 8000 

Nye Investeringer 0 0 
 

Bil godtgjørelse 0 1800 

Sum 95 000 89 200 

 
Møteutgifter 0 2500 

Resultat 5 800   
 

Sjøørret konk. 0 0 

    
Temakvelder 2000 3000 

Sandungen Budsj.14 Budsj.14 

 
Fisketur 1500 3000 

  inn ut 
 

Sum 160 500 154 500 

Løvenskjold 0 30 000 
 

Resultat 6 000   

kort Salg 40 000 0 
    Annonser 0 0 
    Porto 0 0 
    Diverse 0 0 
    Sum 40 000 30 000 

    Resultat 10 000   

     

 

 
Jaktskytterutvalget Budsj.14 Budsj.14 

  inn ut 

Startkontingenter 0 12 000 

Premier 0 0 

Kiosk 0 0 
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Lerduer og skudd 260 000 156 791 

Drift 0 0 

Invistering 0 0 

Diverse 0 0 

Rep varig Investering 0 0 

Strøm 0 9 000 

Utleie av bane 42 000 0 

Kurs 0 0 

Annonser 0 0 

Medlemsmøter 0 0 
Hagleinstruksjon 
junior 0 0 

Jaktturer 0 0 

Md.Ko. Akerhus skyt. 0 5 000 

Jegerprøven 10 000 2 600 

Sum 312 000 185 391 

Resultat 126 609   

 
 

Damegruppa Budsj.14 Budsj.14 

  inn ut 

Tillskudd 7 500 0 

NM Leirdue 0 1 000 

Kurs 0 0 

Diverse 0 2 500 

Møteutgifter 0 1 000 

Annonser 0 0 

Turer 0 3 000 

Sum 7 500 7 500 

Resultat 0   

 
 

 
Jaktskytterutvalget Budsj.14 Budsj.14 

  inn ut 

Startkontingenter 0 12 000 

Premier 0 0 

Kiosk 0 0 

Leirduer og skudd 260 000 156 791 

Drift 0 0 

Investering 0 0 

Diverse 0 0 

Rep varig Investering 0 0 

Strøm 0 9 000 
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Utleie av bane 42 000 0 

Kurs 0 0 

Annonser 0 0 

Medlemsmøter 0 0 
Hagleinstruksjon 
junior 0 0 

Jaktturer 0 0 

Md.Ko. Akerhus skyt. 0 5 000 

Jegerprøven 10 000 2 600 

Sum 312 000 185 391 

Resultat 126 609   

      

 

Jakt/hundeutvalg Budsj.14 Budsj.14 

 
oppsynsgruppa Budsj.14 Budsj.14 

  inn ut 

 
  inn ut 

Hund/sau kurs 12 000 5 000 
 

Asker Kommune 15 000 0 

Jaktkort 90 000 80 000 
 

Driftsutgifter 0 0 

Annonser 0 500 
 

Varige investeringer 0 0 

Porto 0 800 
 

Møteutgifter 0 0 

Viltstell 0 10 000 
 

Bil, tlf godj. Oppsyn 0 5 000 

Kurs 0 2 000 
 

Sum 15 000 5 000 

Investeringer 0 0 
 

Resultat 10 000   

Leie av jakt 0 10 000 
    lagre leie 0 6 500 
 

Jegerprøven Budsj.14 Budsj.14 

Premier 0 4 000 
 

  inn ut 

Hundefor 110 000 105 000 
 

Kursavgift 80 000 0 

Medlemsmøter 0 0 
 

Tilskudd     

Sum 212 000 223 800 

 
Kursmateriell 0 6 000 

Resultat -11 800   

 
Kursutgifter 0 4 500 

    

Godtgjørelse 
Kursholder 0 10 000 

    
Bil godtgjørelse 0 1 000 

    
Annonser 0 5 000 

    
Møte utgifter  0 0 

    
Porto 0 200 

    
Praktisk kurs banen 0 10 000 

    
Sum 80 000 36 700 

    
Resultat 43 300   
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REGNSKAP 2013 OG FORSLAG TIL BUDSJETT 2014 ASKER JFF 

    

 
Regnskap 2012   Budsjett 2013   Regnskap 2013   Budsjett 2014 

 
INN UT   INN UT   INN UT   INN UT 

Hovedstyret 198 540 205 446   244 000 388 600   210 230 235 584   200 000 291 600 

Jakt/hundeutvalget 174 235 180 958   197 000 193 300   188 485 173 256   212 000 223 800 

Jaktskytterutvalget 204 631 144 368   312 000 185 391   188 005 181 584   312 000 185 391 

Fiskeutvalget 127 424 99 740   129 500 154 900   131 296 130 823   160 500 154 500 

Jegerprøven 38 800 17 893   50 000 24 700   81 125 31 230   80 000 36 700 

Damegruppa 11 000 12 210   15 000 15 000   7 545 8 835   7 500 7 500 

Oppsynsgruppa 15 000 768   15 000 5 000   15 000 4 328   15 000 5 000 

SUM 769 630 661 383   962 500 966 891   821 686 765 640   987 000 904 491 

Resultat 108 247     -4 391     56 046     82 509   

 

 

Valgkomiteens innstilling 

 

BLIR LAGT FREM PÅ ÅRSMØTET OG SIDEN LAGT VED ÅRSBERETNINGEN 


